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69e jaargang no. 240                                                                                                         april 2006 
 

PERIODIEK 

  

Lid van EWFC                                                                                                Lid van IFEH 
 

Een uitgave van het “College van Keurmeesters” 

 
Van de redactie: 
 
Beste collega’s, 
 
Welkom aan een grote hoeveelheid nieuwe 
collegeleden, die dit blad misschien voor het 
eerst lezen. 
De ledenactie met de kerstkaarten is wat mij 
betreft geslaagd te noemen. 
Als samensteller van het “Periodiek” is het altijd 
fijn te weten dat er lezers zijn die je product 
onder ogen krijgen. Ik wens iedereen van harte 
welkom en hoop ook van de nieuwe leden eens 
een op- en aanmerking te mogen ontvangen. 
Misschien zelfs kopij ter publicatie, het is 
tenslotte jullie blad. 
Inmiddels is het april, en zou iedereen zijn draai 
hebben moeten vinden. De praktijk is echter 
anders, de start van de VWA loopt ronduit 
stroef, maar wat wil je als je van 2 edelmetalen 
een superlegering wil maken, dat gaat tijd 
kosten. Doe daar bovenop de bemoeienis van 
de politiek die het pasgeboren kind op uiterst 
ongepaste wijze behandeld, en we mogen toch 
wel stellen dat we een onstuimig begin van 
2006 achter os hebben. 
En wij maar denken dat we nu eindelijk 
“onafhankelijk” en een “autoriteit” waren!!! 

In deze Periodiek:          blz.
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Voor kopij, ideeën en wensen kan 

je mailen naar: 

info@collegevankeurmeesters.nl 

of jan.homma@vwa.nl 

 
kijk ook op onze website: 

www.hetcollege.nl 
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       van de voorzitter 
 

GEACHTE COLLEGA LEDEN, 
 

Het jaar is rumoerig begonnen voor de buitendienst medewerkers.  
Fatijdec en de hygiëneverordening 852 geven nogal wat hoofdbrekens. 
Beide nieuwe items kosten veel tijd om er wegwijs in te worden.  
Daarnaast kregen wij een portie negatieve publiciteit over ons heen. Ondernemers 
voedden politici, die zetten de regering onder druk en vervolgens zaten wij in zwaar weer. 
Uitvloeisel is dat bedrijven in de toekomst zoveel mogelijk door één controleur bezocht 
dienen te worden, wat waarschijnlijk minder inspecties (lees: minder werk) betekent.  
Het zal aanpassingen in ons werk gaan vergen, de tijd zal het leren. 
 
Het bestuur van het college is verheugd dat er een aantal nieuwe leden zich hebben 
aangemeld. De komende week start het drie daags bezoek aan Terschelling met Duitse en 
Nederlandse collega’s.  Op 28 juni wordt een bezoek gebracht aan Yakult in Almere. 
Verder wordt er nog gewerkt aan een bezoek aan het Forensisch instituut in Rijswijk.  
Dit is in het najaar gepland. Details met betrekking tot de voor en najaarsvergadering 
volgen nog. In maart j.l. bezochten Pierre Bressers en ondergetekende in Den Haag de 
heer Rob Dortland  (directeur DU) en Dirk Meijer (regiodirecteur Zuidwest).  
In ons gesprek toonde de directie zich positief over het College van Keurmeesters.  
Ook in de toekomst kunnen wij voor onze diverse activiteiten, en de gepensioneerde 
collega’s voor hun jaarlijkse seniorendag weer op een financiële bijdrage rekenen.  
Kortom, wij hadden een prettig gesprek met de directie. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Jan Hulshoff (voorzitter) 

 
 

De controleur van de toekomst!! 
 

Wees niet te bang 
Wij doen dit toch al lang 
Vertrouw op je kennis 

 
Samen is invloed 

Vraagt wel om veel moed 
Zodat de controleur straks weer “the man” is 

 
Bert Verboom 
Beleidstheater 

tijdens info dag TCP Noordwest 
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De keukens in de restaurants van Gordon Ramsay voldoen 
niet aan de hygiëne-eisen. De vloekende topkok, die in zijn 
tv-programma’s op geheel eigen wijze veel kritiek uit op 

horecacollega’s, is door de collega’s van de Britse Voedsel 
en Waren Autoriteit (FSA) flink op de vingers getikt. 
Dat meldt de Engelse krant The Independent 
 

Ramsay moest de vrieskast in zijn driesterren restaurant in de dure Londense wijk Chelsea 
een grondige sopbeurt geven. In zijn andere Londense restaurant in hotel Claridge’s 
waren de handdoeken vuil en werden deze door de koks gebruikt om hun handen af te 
vegen. Tevens werden andere kleine overtredingen aangetroffen, zoals kapotte tegels en 
afdichtingen van koelingen etc. 
In een enkel geval was er sprake van een geringe muizenoverlast. 
 

Complimenten 
Ramsay zelf was in de Verenigde Staten en liet via zijn woordvoerster weten dat hij 
keukenhygiëne enorm belangrijk vindt en dat hij de controleurs prijst voor hun 
werkzaamheden.  

Daags na de bevindingen van de controleurs waren de problemen verholpen, zo meldt de 
woordvoerster.  

samenvatting van het verslag van onze collega’s over de restaurants: 

  

• GORDON RAMSAY: CLARIDGE'S  
Washing-up sink used at same time as close-by food preparation - possible contamination. 
Dirty cloths used to wipe hands. More frequent hand-washing required. 

• GORDON RAMSAY: CHELSEA 
Thoroughly clean internal surfaces of upright freezer and maintain in a clean condition. 
Cleaning chemicals stored near food in the basement under pavement store. 

• THE IVY, LONDON'S WEST END 
Chopping boards were scored/worn. Hand washing was infrequent. Fruit flies under 
dishwasher. Very low-level mice activity. 

• SIMPSONS-IN-THE-STRAND 
Concern over use of blue chequered cloths to improve presentation. Spillage of food may 
attract pests. 

• NOBU: MAYFAIR 
Very clean and well-run kitchen  
 
Bron: zibb.nl 
 

 

Engelse Keuringsdienst kraakt hygiëne 
in keukens van tv-kok Gordon Ramsay 
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AANKONDIGING 
Algemene ledenvergadering 2006 

 

!!!!!!Schrijf in je agenda!!!!!! 
 

Op woensdag 28 juni vindt de Algemene 
ledenvergadering 2006 van het College plaats. 

 

locatie: Almere 
 

Hieraan gekoppeld is een bedrijfsbezoek aan Yakult 
(van de gezonde zuiveldrankjes), die voor ons tevens 

enige zaken gaan uitleggen omtrent hun product en 
gezonde voeding en de verpakking die ze zelf 

produceren. 

 
Een lunch is geregeld. 

 

In de middag zal een bezoek worden gebracht aan de 
Oostvaardersplassen, een van de rijkste wildgebieden 

die Nederland kent, gelegen in Flevoland tussen Almere 
en Lelystad. 

 

De details van het programma, en bij wie en wanneer je 
je kan opgeven, volgen per E-mail. 
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Februari 2006. De zottentijd breekt weer aan. In Brabant en Limburg is bijna iedereen er 
klaar voor.  
De biertanks zijn gevuld, de kroegen versierd, de carnavalskleding uit de mottenballen 
gehaald…. 
 
Zo ook het DHT-team van de regio Zuid. Dit jaar hebben we besloten om onze controles in 
drie uitgekozen gemeentes uit te voeren. Hiervoor roepen we dan ook de hulp in van de 
lokale gemeente en politie. Na een aantal overlegsituaties krijgen wij van hen de 
informatie die wij nodig hebben om te bepalen waar de jeugd zich, in die specifieke 
gemeente, tijdens carnaval bevindt. Verder zal de politie daar waar nodig ons 
ondersteunen.  
 
Er wordt een draaiboek gemaakt en daarna gaan we goed voorbereid op pad. Om 
onopvallend  te kunnen observeren moeten we zelf ook verkleed (dienstkleding????) het 
feestgedruis in.  
 
We beginnen op de donderdag met een scholierenbal waarbij we al meteen het eerste 
boeterapport van deze actie opmaken voor het schenken van alcohol aan kinderen jonger 
dan zestien jaar.  
 
Op vrijdag storten we ons in het feestgedruis in een andere gemeente.  
Stel je voor een klein straatje met veel kroegen en erg veel jeugd op de been.  
We hebben een aantal observatieteams die zich in het feestgedruis storten en twee 
controleurs die op straat lopen om met name het toegangsbeleid bij de diverse kroegen in 
de gaten te houden. Na een tijd komt het hele team bijeen om de bevindingen door te 
spreken. Bij drie kroegen wordt er geschonken aan minderjarigen en daar wordt 
vervolgens een boeterapport opgemaakt.  
Twee controleurs nemen het afmelden voor hun rekening. 
 
Op zaterdag is een grote gemeente aan de beurt.  
Dezelfde techniek wordt toegepast als op de vrijdag. Ook hier betreft het weer een grote 
straat met veel kroegen. Hier is echter bijna geen jeugd op de been. Waarschijnlijk 
hadden we het verkeerde tijdstip uitgekozen. Twee teamleden melden zich vervolgens 
weer af bij de ondernemers. Hoewel er geen boeterapporten vallen deze avond wordt er 
wel een duidelijk signaal afgegeven.  
De VWA controleert ook met carnaval. 
 
Op zondag worden vervolgens een paar klachten afgehandeld in het Limburgse land.  
 
Op maandag krijgen we ondersteuning uit de regio NoordWest en gaan we het dorp in. 
Vandaag is ook hier niet veel jeugd op de been. Bij een tweetal kroegen waar wel jeugd 
aanwezig was wordt netjes naar legitimatie gevraagd of werkt men met een goed 
toegangsbeleid en stempels. Wie geen stempel heeft krijgt geen alcohol. Een goede 
controle door de ondernemer is dus ook met carnaval best mogelijk.

 

CARNAVAL 2006 
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Op dinsdag worden de hercontroles, die nog openstaan van vorig jaar, uitgevoerd.  
Bij een ondernemer is helaas geen verbetering te constateren. Deze krijgt weer een 
boeterapport voor het schenken van alcohol aan kinderen jonger dan zestien jaar en ook 
voor het verstrekken van tabaksproducten aan jongeren onder deze leeftijd. 
 
Al met al is het een goede carnaval geweest en kunnen de carnavalspakken weer in de 
kast worden gehangen.  
Uiteindelijk hebben we nog een evaluatie gehouden met de betrokken politie-korpsen. 
Deze waren erg enthousiast over de samenwerking met, en de gekozen aanpak van, de 
VWA.  
Volgend jaar zijn we in ieder geval weer van de partij………. 
 
 
 
 
 
 

• Amerikanen eten per dag, gezamenlijk 9100 km aan achter elkaar gelegde 
wortelen.  

 Als ze achter elkaar zouden liggen, zou de lijn met een snelheid van 380 km/uur  
 ingekort worden.  

 
• Amerikanen consumeren 127 kippen per seconde...  elke dag weer!!! 

 
• Een gemiddelde Amerikaan eet 40 ogen, uiers en lippen van koeien per jaar, 

verwerkt in hotdogs.  
 

• De totale hoeveelheid hotdogs jaarlijks gegeten door Amerikanen is genoeg om, 
achter elkaar gelegd, 72x de aarde rond te gaan.  

 
• De gemiddelde Amerikaan weegt 5 kg. te veel. Dat is voor alle Amerikanen samen 

ongeveer 1 miljard kilo. 
 

• De gemiddelde Amerikaan eet 20-30 keer zoveel zout als dat nodig is voor een 
goede gezondheid...   

 
• In 1990 aten de Amerikanen per hoofd van de bevolking voor het eerst meer pasta 

dan de Italianen.  
 

• Pindakaas en hotdogs werden voor het eerst in 1904 in Amerika geïntroduceerd.  
 

• 82 Procent van de (Amerikaanse) kinderen noemt pizza als hun favoriete eten...  
 

• Amerikanen eten per dag genoeg pizza om 15 voetbalvelden mee te bedekken...  
 

• Iedere Amerikaanse familie geeft ongeveer 800 gulden per jaar uit aan pizza's.  
 

• Ze eten ook 18 kg patat ieder jaar, genoeg voor 50.000 volgeladen vrachtwagens..  

Land of the free….                                
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Beste Seniorleden, 
Jullie zullen het niet geloven maar het is echt, eerlijk waar, ik ben er nota bene zelf 
getuige 
van geweest.    
De mannen van Dordrecht zijn al volop bezig met de organisatie van de 

Seniorenhappening 2006.  
Als dat niet wat wordt dan weet ik het ook niet meer. 
Door vervelende omstandigheden, zoals een tekort aan kopij, is het Periodiek met het 
verslag van de Seniorenhappening 2005 wat later verschenen.  
Wel staat dit verslag op de website van Het College (www.hetcollege.nl ), maar er zullen 
ongetwijfeld leden zijn die hier nog geen gebruik van kunnen maken of misschien nog 
geen gebruik van hebben gemaakt.  
Die mensen weten misschien ook niet dat de collega’s Harm Dam en Ieke Lollinga uit 
Dordrecht zich spontaan beschikbaar hebben gesteld voor de organisatie van de 
Seniorenhappening 2006. 
Beide mannen waren zo enthousiast dat eind September de hele organisatie al op papier 
stond. Welke adressen bezocht zouden worden, hoe laat we daar moesten zijn, waar 
koffie gedronken werd en waar gegeten, wat het middag programma inhield, nou ja, alles 
stond al vastgesteld. 
Kijk, daar word ik nou stil van, van zo’n inzet voor de medemens. Ze hebben zich 
beschikbaar gesteld en dus zal er ook voor 100% aan gewerkt worden. En toch hadden 
beide mannen zich nog nooit met een dergelijke organisatie bezig gehouden. 
Natuurlijk zijn zij niet de eersten die dit gaan doen en dus konden ze informatie van 
voorgangers krijgen maar toch veranderd er elke keer het één en ander en moet je 
telkens weer met anderen in onderhandeling. 
Nee, laat ze maar lopen in Dordrecht. Dat zeggen ze daar toch ook. 

Hoe dichter bij Dordt, hoe beter het wordt. 

Alhoewel!!!!!!! 
Beste Leden, in Dordrecht zijn ze er klaar voor en dus rekenen ze daar op een grote 
opkomst. 
Laat het maar Mei worden voor ons allen, veel gezondheid toegewenst. 
Hartelijke groeten, mede van Harm en Ieke                                      
  

 

 

SENIOREN HAPPENING 2006 
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Op de vorige bladzijde heeft U kunnen lezen dat de mannen van Dordrecht al in 

een vroeg stadium het programma voor de Seniorenhappening 2006 klaar 

hadden. 

 
Er is echter een kleine tegenslag geweest hetgeen overwegend met financiën te maken 
had. Vandaar dat een kleine aanpassing van het programma nodig was. 
Om te beginnen gaan we een bezoek brengen aan één van de mooiste 
VWA/Keuringsdienst van Waren gebouwen die er zijn, namelijk die in Zwijndrecht.  
Het gebouw is nu enige jaren in gebruik en naar men zegt wordt er met volle 
tevredenheid gewerkt.  
Voor ons zullen er van oudsher bekende zaken te zien zijn maar ook een hele boel nieuwe. 
Immers de onderzoekmethodes vernieuwen maar ook het assortiment van te onderzoeken 
artikelen verandert. De inrichtingen zijn gemoderniseerd en van heel andere apparatuur 
voorzien. Er staat zelfs een vleugel. 
Ook de inrichting van het gebouw draagt er toe bij dat je onder de indruk raakt vooral ook 
door de lichte werkomgeving als gevolg van daglicht midden in het gebouw. 
Het meest in het oog vallend is echter de uitstraling van het gebouw. Als je aan komt 
rijden zie je heel wat anders dan dat we gewend waren. 
Laat deze kans niet lopen maar kom naar Zwijndrecht. 
Het tweede programmaonderdeel is ook van hele grote klasse. 
Dordrecht is echt een prachtige stad die kan wedijveren met  b.v. Nijmegen of  Maastricht. 
De havens zijn van oudsher bekend en de panden daar omheen een lust voor het oog. 
Meerdere malen is door steeds andere mensen ophemelend gesproken over het Dordtse. 
Neem daarbij dat we varen op een fluisterboot dan zult u begrijpen dat, onder het 
genieten van prachtige uitzichten, een gesprek met elkaar, het zogenaamde vlinderen, 
heel goed kan plaats vinden zonder te spreken met enige stemverheffing. 
Waar U vanzelfsprekend ook op rekenen kunt is dat het eten en drinken ook de nodige 
aandacht heeft gekregen. 
 

 
 
Slotsom: De Seniorenhappening 2006 kan er één worden die U nooit meer zult vergeten 
vanwege de prachtige dagvulling. 
Het enige wat we een beetje mee moeten hebben is het weer. Verder vragen wij aan alle 
leden met eventuele aanhang om opgewekt en met blijde zin in het Dordtse te arriveren. 
 

Herman S. uit Goes
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Lief en leed 

In Memoriam 
 

Kees Koot 
 
Op woensdag 5 april 2006 bereikte mij het droeve bericht dat collega Kees 
Koot op maandag 3 april 2006 op 71- jarige leeftijd was overleden. 
 
Bij het lezen van zijn overlijdensbericht gingen mijn gedachten terug naar 
de tijd dat wij beiden werkzaam waren bij de gemeentelijke Keuringsdienst 
van Waren voor het gebied Utrecht.  
 
Kees, ooit begonnen in 1959 bij de Amsterdamse Keuringsdienst, was een 
keurmeester uit de tijd van de losse melkverkoop, de kruidenier op de hoek 
en van het wegen van een brood met een unster. Een keurmeester oude 
stijl die het in de jaren negentig wel wat moeilijk had met de komst van de 
computer en HACCP.  
 
Kees hield niet van half werk. Hij maakte bijna 40 dienstjaren vol en was 
voor zijn collega’s een man van stavast die zich niet gauw van zijn stuk liet 
brengen. 
 
Met respect denk ik terug aan zijn inzet als leermeester om de jongere 
collega’s het vak bij te brengen. Hij gaf zelf het goede voorbeeld en 
schuwde hard ingrijpen met een proces-verbaal niet als dat nodig was. 
 
De laatste jaren van zijn leven waren niet gemakkelijk.  
Op vrijdag 7 april 2006 is Kees gecremeerd in crematorium Daelwijck te 
Utrecht. 
 
Kees, bedankt 
Je collega Joost Bontan  
 
 
het bestuur van het College wenst vrouw, kinderen en familie en 
vrienden en bekenden veel sterkte bij het dragen van dit verlies 


